
 
 
 
 
 
 
 

REFERAT STYREMØTE 7 2024 
 

Møtested: 
 

Oppegård IL Klubbhus 

Dato: 
Tid: 

22. august 2024 
19:00 – 21:30 

Tilstede: 
 
Forfall: 
 
Referent: 

Nina Vøllestad, Oskar Andreas Kleven, Rune Nilsen, Gabrielle Drageseth 
 
Eivind Aasheim (trukket seg fra styret), Anne Grete Kaasa, Harald Haugan 
 
Lisbeth Brosvik Coste 

Gjester: Sissel Gransæther, fagsjef idrett og friluftsliv. Øyvind Rossvoll, idrettsrådgiver 

Neste styremøte 26. september 

 
 

Saksnr  Ansvar 

 Sissel og Øyvind ble ønsket velkommen til møtet. Sissel deltok i deler av møtet og 
Øyvind deltok i hele møtet 
Det ble gjort en presentasjonsrunde rundt bordet for gjensidig å bli kjent 
idrettsrådgiver og styret i idrettsrådet. 
Sissel Gransæther er etter omorganisering i kommuneadministrasjonen nå fagsjef 
idrett og friluftsliv, og har ikke lenger personal eller økonomiansvar. Sissel og Øyvind 
jobber begge mot idretten og er samlokalisert i kommunens lokaler på Sofiemyr. 
Spesifikke oppgaver eller ansvar er ikke fordelt, slik at foreløpig bør begge stå som 
mottakere av alle henvendelser fra idretten. 
Øyvind ønsker å delta i idrettsrådets styremøter fremover når det er mulig. Han gis 
tilgang inn i styrets Teams, i kanalen Styrets møter. 
 
Det ble meldt tre ekstra saker til agenda: 

- Oppfølging sak om streaming i kommunale haller. Ført i egen sak 70/2024 
- Eivind Aasheim fratrer styret. Ført i egen sak 71/2024 
- Flytte av styremøte i september. Behandlet under Eventuelt. 
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58/2024 Beslutningssak 

Godkjenne referat fra styremøte 11. juni 2024 

 

Vedtak: 

Referat etter styremøte 11. juni 2024 er godkjent 

 

 

59/2024 Diskusjonssak 

Reklame idrettsanlegg 

 
Sissel innledet saken med noe av bakgrunnen og intensjonen for saken. Det har vært 
ulik praksis i de to tidligere kommunene Oppegård og Ski. Det var til møtet utarbeidet 
to ulike forslag til retningslinjer/regler for reklame i kommunale idrettsanlegg. 
Retningslinjene som et litt mer detaljert dokument som er inspirert av andre 
kommuners retningslinjer, og regler som i større grad er inspirert av regler vedtatt i Ski 
kommune 2003. 
 

 



Idrettsrådets innspill og kommunens utgangspunkt er at både toppidrettsklubber og 
breddeklubber skal kunne selge faste reklameavtaler til de anleggene som er klubben 
nærmest. 
Det ble fremmet forslag om å utarbeide en anleggs- og arealfordeling slik at alle gis like 
muligheter som utgangspunkt. Både gulv og vegger vurderes.  
 
Idrettsrådet ga innspill til Sissel og foreslår tydelighet og detaljstyrte retningslinjene 
rundt bla. mål og størrelser, eller typer lovlige oppheng og plasseringer for å minimere 
behovet for administrativ veiledning i ettertid.  
Det ble gitt innspill om tidsbegrenset reklamerettigheter på 3 år, og jevnlig 
ettersyn/revidering av avtalene. 
Det må i retningslinjene defineres hvilke anlegg reklame blir tillatt i. Og det må finnes 
argumenteres for hvorfor evt. enkelte anlegg ikke åpnes for reklame. 
 
Idrettsrådet stiller seg til rådighet for å bistå kommunen i arbeidet med å sette en 
hovedfordeling av de arealene som skal fordeles. 
 
  

60/2024 Diskusjonssak 
Høring kommunal planstrategi 
 
Styret gjennomgikk og ga generelle kommentarer til hva som bør vektlegges i 
høringsinnspillet fra idrettsrådet.  
 
Høringsfristen er 1. september. 
Rune, Oskar og Lisbeth ble gitt mandat til å ferdigstille høringsinnspillet fra NFIR basert 
på de innspillene som ble gitt i møtet. 
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61/2024 Orienteringssak 
Lagsmøte 26. august 
 
Status for arrangementet ble gjennomgått, og det ble arbeidsfordelt i forhold til hvem 
som presentere i de ulike temaene. 
 

 

62/2024 Orientering 
Fordeling av LAM 
 
Det ble gitt en orientering om status på antall søkere av den søknadsbaserte delen av 
LAM tildelingen. Det blir sendt ut en påminnelse om fristen som er 30. august. 
 
Oskar og Lisbeth ferdigstiller et forslag til fordeling, og fremlegger til godkjenning i 
styremøtet i september. 
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63/2024 Beslutningssak 
Fordeling av ekstramidler 
 
Erfaringer fra to foregående fordelinger ble gjennomgått, og styret diskuterte beste 
modellen for å at sikre at pengen benyttes til formålet som er å sørge for at ingen barn 
og unge skal oppleve økonomi som en barriere for deltagelse. 
Nordre Follo Idrettsråd har til fordeling kr. 754.083,-  
Ekstramidlene skal være fordelt innen 1. oktober 2024. 
 
Vedtak 
Styret besluttet å fordele midlene etter antall aktivitetsregistrerte medlemmer pr 
31.12.2023, men hvor minstesum settes til 5.000 kr. Tildelingen gjøres basert på 
registrerte aktive medlemmer i aldersgruppen 6-19 år. Det settes en nedre grense på 5 
aktive medlemmer for å motta tildeling. 
Tildelingen gjøres med oppfordring om at midlene avsettes i et fond, egen konto eller 
tilsvarende ordning som sørger for at pengene benyttes til støtte for nye medlemmer 

 



eller medlemmer som risikerer å havne utenfor av sosioøkonomiske årsaker. Midlene 
trenger ikke brukes opp i 2024. 
Tildelingen og bruken av den skal rapporteres i idrettslagets årsmelding. 

64/2024 Orientering 
Økonomisk rapport 1. halvår 2024 
 
Økonomisk rapport viser pr juni 2023 et lite resultatoverskudd. Det vil den neste tiden 
gjøres avklaringer mht. enkelte prosjektmidler som muligens ikke er brukt ved årets 
avslutning. Håpet er at disse kan overføres til 2025. 
 
Styret hadde for øvrig ingen andre spørsmål eller behov for avklaringer og tar 
rapporten til orientering. 
 

 

65/2024 Beslutningssak 
Regnskap og økonomihåndtering i NFIR 
 
Det var sendt ut forespørsel til flere regnskapsbyrå om tilbud på regnsapstjenester og 
lønnskjøring for idrettsrådet. Ved fristens utløp var det mottatt tilbud fra 3 byrå; Soot 
Regnskap, Azets og Ecit. 
 
Styret diskuterte tilbudene basert på pris og referanser og landet på at Soot Regnskap 
har det beste tilbudet for idrettsrådet. Videre oppfølging og etablering avklares. 
 
Vedtak 
Styret beslutter å inngå avtale med Soot Regnskap.  
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66/2024 Diskusjonssak 
Lokaler til IR 
 
Det ble presentert for styret en mulighet for midlertidige lokaler i Sentrumsbygget på 
Kolbotn. Lokalene fordrer at idrettsrådet v/daglig leder bistår i arbeidet med å utforske 
mulighetsrommet for å tilrettelegge for frivillighet og sosial bærekraft i de nye byggene 
som på sikt skal etableres i det som pr nå er navngitt som Perronggården. 
 
Lokalene er tilgjengelige for en lav kostnad, men idrettsrådet må selv finne og 
investere i møbler og inventar til lokalene. Lokalene er ledige umiddelbart etter at en 
avtale er satt i stand. 
Det er utarbeidet et utkast til en intensjonsavtale hvor detaljer rundt bla pris fremdeles 
er åpen for diskusjon. Styrets leder og nestleder involveres i den videre forhandlingen 
frem til en ferdig avtale. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
NV, OK, 
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67/2024 Diskusjonssak 
Anleggskonferanse Viken IK 13.-14. september 
 
Anleggskonferansen har satt interessante tema på programmet og avholdes på 
Fornebu i Bærum.  
Idrettskretsen dekker overnatting og middag for inntil én deltaker fra idrettsrådet, i 
tillegg har idrettsrådet selv budsjettert med deltagelse for to. Deltagelse uten 
overnatting eller middag er gratis. 
 
Følgende deltar fra NFIR; 
Lisbeth 
Rune 
Gabrielle – kun fredag 
Nina – kun lørdag 
 
Alle sørger selv for egen påmelding via påmeldingslenke. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
LBC, RN, 
GD, NV 



68/2024 Orienteringssak 
Orienteringer 
 
Det ble gitt muntlig orientering om: 

- Follo FK; hjemmekamp arena G13, utvikling 2025 og videre fremover. 
- Ski Flyplass 
- Follo Turnforening 

 

 

69/2024 Orienteringssak 
Høring om forslag til endringer av spillemiddelordningen 
 
Styreleder har samarbeidet med kommunen om å utarbeide høringssvar på de 
fremlagte endringsforslagene fra regjeringen. Kommunen og idrettsrådet er omforent i 
de svarene som er foreslått. Det er kommunisert til ordfører og utvalgsleder i OIK om 
at det ikke ligger noe i veien for at kommunen og idrettsrådet leverer felles 
høringssvar.  
 
Forslaget legges frem på lagsmøtet 26. august for evt. innspill fra klubbene. Og 
forslaget legges frem til behandling i OIK møte på onsdag 27. august. 
Sissel og Lisbeth finner ut av hvordan høringssvarene leveres felles eller duplisert. 
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70/2024 Diskusjonssak 
Oppfølging sak om streaming i kommunale haller 
 
Saken ble fremlagt muntlig i møtet. Det handler om en oppfølging av det vedtaket som 
ble gjort i utvalgsmøtet OIK i april sak 12/24 punkt 3;  
Kommunedirektøren skal snarest mulig og innen utgangen av 2024, legge frem for 
utvalget en endelig sak om strømming av idrettsarrangement i idrettshaller og på 
idrettsanlegg i Nordre Follo. I dialog med idrettsrådet må det utarbeides en veileder med 
retningslinjer som tydeliggjør og sikrer riktig gjennomføring og forståelse av NIFs 
retningslinjer for strømming i norsk idrett og Datatilsynets veileder vedr strømming av 
idrettsarrangement for barn 

 
Idrettsrådet kjenner ikke til om datatilsynets veileder er klar slik at den kan legges til 
grunn. Idrettsrådet ber derfor om en utsettelse av saken frem til veileder fra 
datatilsynet er klar. 
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71/2024 Orienteringssak 
Eivind Aasheim fratrer styret 
 
Styremedlem Eivind Aasheim informerer styret om at han må fratre styrevervet 
grunnet at han er ansatt i 30% stilling i et av idrettslagene i kommunen. Det er ikke 
forenlig med NIFs lover å inneha stilling utover 20% stilling, og fratredelsen inntrer 
umiddelbart. 
Styret takker Eivind for 3 år i idrettsrådet, og er glade for at han fortsatt er involvert i 
idretten i kommunen. 
 

 

 Eventuelt 
 

- Det ble fremmet ønske om å flytte styremøte i september. Styret vedtok å 
flytte møtet til 26. september 2024. 

 

 

 
 
Referat 
Lisbeth Coste, 23/8-24 


